
Ukrajinská krize je konečně rozdmýchána, za
což lze poděkovat těm, kteří stáli za vznikem
Majdanu. Co za tím lze také vidět?
- CZ24 News | 26. února 2022

UKRAJINA/USA/EU: Ukrajinská krize je konečně rozdmýchána, za což lze poděkovat těm, kteří stáli
za vznikem Majdanu, otočením orientace této země směrem k EU a USA a podporovatelům
zkorumpovaného režimu. Za dobu od státního převratu se z Ukrajiny stal stát s komplikovaným
vztahem se svým velkým sousedem a který díky tomu přišel o Krym a určité jistoty. Například o
levnější plyn, ropu a další komodity. Co se nyní skutečně děje na Ukrajině, to se z našich médií
nedozvíme. Zprávy od domorodců se také liší, webové kamery z měst svědčí o klidu. Ale jak si
můžeme otevřeně říct, až čas ukáže, co je záměrem Moskvy. 

  Za příslib vstupu do Evropské unie (jen šílenec by do ní za stávajícího stavu chtěl vstoupit) a do
NATO (může nám někdo vysvětlit, proč ještě existuje, když Varšavská smlouva byla rozpuštěna?), se
Ukrajinci po Majdanu vzdali některých výhod a nakročili tam, kde se dnes nachází. Zároveň začali
terorizovat východní část obydlenou především obyvatelstvem s ruskou národností. Místo určité
vstřícnosti se snažili uzákonit i v těchto oblastech ukrajinštinu jako jediný zákonem schválený jazyk,
a i v mnoha dalších ohledech pošlapávali identitu těchto lidí. K prosazování představ zkorumpované
kyjevské smetánky závislé na podpoře EU a USA byla zneužívána pravidelná armáda a ruští vlastenci
byli nazýváni jako separatisté. Došlo to tak daleko, že bylo pravděpodobně záměrně
sestřeleno letadlo plné Holanďanů, přičemž dosud není jasné, která strana se o to zasloužila. Na
obou stranách umírali zbytečně lidé, to je ale strůjcům Majdanu na dálku načichlých americkými
tajnými službami jedno. O tom jsme se přesvědčili už v případu bombardování Srbska.

A zde se informace začínají rozcházet. Zdá se, že tím, kdo nejvíce válčí, jsou opět média. Všichni
trochu chytří lidé vědí, že propaganda pracuje různými způsoby. Zdaleka ne vše, co nám předkládají
naše média a také politici, je důvěryhodné. O tom nás přesvědčily dva roky covidománie. Ani CNN
nelze věřit, vzpomeňme na informace z Libye, Sýrie, Iráku, také na natáčení migrantů s najatými
herci či právě mrtvé na covid o přestávkách mezi záběry v klidu pokuřující. Tvůrci propagandy se
neštítí ničeho, to už od dob nacistického Německa. Přesto ano, za stávající situace je možné vše, tedy
i jistý atak Ukrajiny, o kterém jsme si ještě včera mysleli, že by byl nelogický. Je však dost možné, že
ruské tajné služby vytipovaly největší ukrajinské škůdce, kteří svým protiruským vystupováním a
chováním měli podíl na stávající situaci a nyní se právem obávají toho, že budou loveni za účelem
vlastní eliminace. Pokud tedy někdo z nich usilovně pracoval na předání země Evropské unii či
americkým zájmovým skupinám, případně se podílel na genocidě Rusů na území Ukrajiny, možná se
oprávněně bojí a může očekávat, že po něm bude sháňka. O tom, jak reálné informace o napadení
mnoha oblastí dostáváme, můžeme vést spory. Nebuďme však příliš důvěřivými. Ostatně pokud by
opravdu šlo o jistou čistku mezi zkorumpovanými politiky a oligarchy, nemohli by se ruští výsadkáři
stavit v našem parlamentu?

Rusko již pociťuje dopady sankcí, které se týkají obchodních aktivit na územích mimo Ruskou
federaci. Platí to i pro ty Rusy podnikající u nás. K restrikcím sáhnuly banky, ruští investoři se
stáhnuli a všichni vyčkávají na to, co se bude dít dále. Šíření strachu jde médiím mnohem lépe než
poskytování relevantních informací, mnohé rozbory ,,odborníků“ postrádají nestrannost, často
vychází s kusých zpráv. Na druhou stranu tu jsou pořád plyn a ropa, s jejichž cenou si Rusové mohou
hrát a bez nichž jsme my a celá EU tak trochu vydáni napospas Spojeným státům, kterým navíc
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vládnou šílení Demokraté s Bidenem v Bílém domu a toužící po průniku do samotného Ruska. Takže
odsud může přijít cokoliv. Jistě nebude dlouho trvat a dozvíme se, že byl na Ukrajině použit nějaký
zakázaný bojový prostředek. Západ bude dělat vše proto, aby dehonestoval vše s označením Made in
Russia. Pro nás na tom není vůbec nic dobrého. Naši politici místo zachování neutrality stojí v první
řadě ,,bojovníků se zlem“, a předvádí se modrožlutými barvami a neziskový sektor vycítil šanci a
začal od naivních občanů zdobících si profily ukrajinskými symboly vybírat peníze na charitu.

Události nabraly na rychlosti a bude zajímavé sledovat, co se bude dít dál. Může jít o bleskovou akci,
ale také o dlouhé roky trvající konflikt. Jisté je, že nás se to opět dotkne ekonomicky, ostatně jako vše
v poslední době naplánované a uskutečněné. Nikdo normální žádnou válku nechce a kdo k ní vyzýval,
patří před soud. Jenže spravedlnost je slepá.  Žijeme opravdu ve špatné době.
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